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Normale openingstijden:
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Ma. 25 dec, 1e kerstdag: van 09:00 tot 16:00
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Onze versbereide Kerst-gourmetschaal staat op 
1e en 2e Kerstdag voor u klaar in de winkel!

van Rossum
Tweewielers

Maasstraat 31b Leiden
071 - 750 8132

van Rossum
Tweewielers

Maasstraat 31b Leiden
071 - 750 8132
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Beste lezers van de Romekrant,

Hier is de editie voor de donkere dagen! Juist nu is het de tijd om eens rustig 
na te denken over alle ontwikkelingen die er zijn voor onze woonomgeving. 
Zo ligt er een bestemmingsplan Oost, waarbij ook het Waardeiland hoort. 
Het is een zwaar rapport geworden met veel aandacht voor de geschiedenis 
van onze wijken, maar met weinig concrete voornemens. Na lezing van de 
plannen en het bijwonen van de inspraakavond, hebben we onze conclusies 
in een artikel samengevat, zodat u niet het hele dikke plan hoeft te lezen. 
Natuurlijk wordt ook de IJsselkade vermeld in het bestemmingsplan, ook 
daarover leest u in deze krant. Graag horen we via onze website roommeer-
burg.nl of via de mail wat uw ideeën zijn over de toekomst van onze wijken 
en het winkelgebied.*

Zorgcentrum Roomburgh heeft een nieuwe directeur, Bert Buirma. Hoe ziet 
hij de positie van het zorgcentrum in onze wijken en wat zijn zijn plannen?  
Een nadere kennismaking kunt u lezen in deze krant.

In september vierden we weer een wijkenfeest in het park Matilo. We wer-
den geplaagd door zware regen tijdens de opbouw, maar omdat buienradar 
ons een droge middag voorspelde, gingen we toch maar door. Het gevolg 
was dat er in het begin maar weinig bezoekers kwamen, maar in de loop 
van de middag werd het drukker en gezelliger. Gymsport Leiden werd en-
thousiast ontvangen, net als het kindertheater van Goof. Beide elementen 
zijn voor herhaling vatbaar, net als de motoragenten en het informatiepunt 
voor energiebesparing. Maar er zijn ook vele verbeterpunten, zoals de in-
richting, de plaats waar het feest gehouden wordt (zeker bij slecht weer) en 
het fietsverkeer. Ongetwijfeld heeft u ideeën en suggesties voor een nog 
leuker feest. Laat het ons dan weten via de enquete op pag. 31.
 

Namens de redactie van de ROME-krant
wensen wij u 

fijne feestdagen en een gezond 2018!

* Reacties kunt u mailen naar: romekrant@wijkroomburg.nl
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Liefde voor het water gaf de doorslag
Dick Tesselaar (bijna 77) verruilde samen 
met zijn vrouw vier en een half jaar geleden 
na 21 jaar zijn woning in de Professorenwijk 
voor een appartement in Roomburg.  “Een 
gelijkvloerse woning is met het ouder worden 
een stuk comfortabeler. We hebben eerst zo 
her en der rondgekeken maar waren meteen 
verkocht na het bekijken van onze huidige 
woning.  Samen delen we namelijk de liefde 
voor het water. En hier kan ik vele bootjes en 
schepen langs zien komen. Helaas hebben 
we onze eigen boot om gezondheidsredenen 
moeten verkopen.  Aan dat gemis moet ik nog 
steeds wennen.”

Wethouder
Dick Tesselaar was van 1974 tot 1990 wethou-
der in de gemeente Leiden. Eerst van onder-
wijs, later van volkshuisvesting. “Vanuit de 
laatste portefeuille mocht ik leidinggeven aan 
de bouw van de Stevenshof.  Dat was een grote 
klus omdat er veel met architecten,  bouwers 
en aannemers moest worden onderhandeld.  
De oplevering ging in gedeelten. Bijzon-
der was dat alle huizen door loting werden 
toegewezen. Dat had natuurlijk ook weleens 
een nadeel: mensen die mekaar nooit zouden 
hebben uitgekozen werden ineens elkaars 
buren”.  Ben je tevreden met het uiteindelijke 
resultaat? “Nee”, zegt Dick. “Zo’n wijk wordt 
gebouwd op onbenutte bouwgrond, iets dat 
niet hetzelfde is als mooi en/of praktisch. We 
hebben heel wat moeten schipperen. En dat 
merk je” 
Je was 34 toen je wethouder werd. Dat was 
best jong. “Vanuit mijn functie aan de univer-

siteit Leiden werd ik gevraagd deel te willen 
uitmaken van een begeleidingscommissie die 
moest toezien dat het ambtenarenapparaat 
werd verkleind. Dat was een van de voor-
waarden toen Leiden een Artikel 14 gemeente 
werd, met andere woorden, een gemeente 
waar het financieel flink rammelde. Na de 
locale verkiezingen werd ik lid van de Pv-
dA-fractie en van daaruit weer wethouder. 
Dat laatste vanwege mijn brede onderwijser-
varing op lagere scholen, volkshogeschool en 
universiteit.

Nieuw leven
Toen hij na 16 jaar stopte als wethouder werd 
hij interimmanager. Onder andere was hij 
daardoor een tijdje directeur van de Streek 
Muziekschool.  Hij hoefde niet bang te zijn 
zonder werk te komen want vele instellingen 
klopten bij hem aan.
“Maar ….” zegt hij. “Ik werkte per jaar acht 
maanden en in de overgebleven vier maakte 
ik avontuurlijke tochten met mijn zeilboot. 
Ik ben overal ter wereld wel geweest. Mooi-
ste tocht was die langs Noorwegen via de 
Barentszzee door Rusland voerde. Tussen 
walvissen door, langs ijsberen en bruine beren 
in een Rusland waar toerisme per boot nog 
erg ongewoon was”
 “Het bevalt ons prima hier. We vragen ons 
echter weleens af wat er is met betrekking tot 
de bereikbaarheid van de wijk. Zo’n bussluis 
tussen Roomburg en Meerburg is bijvoorbeeld 
iets heel vreemds. Ik zou weleens willen weten 
hoe dat precies zit”, peinst hij. Toch weet Dick 
nu al dat hij niet meer wil verhuizen van zijn 
huidige plek aan de Vliet. 

Onze wijkregisseur, Francine Splinter en Mi-
chael van Loon zullen de uitvoering van onze 
wijkenvisie ondersteunen. Maandag 6 novem-
ber werd met een feestelijke vergadering, met 
een hapje en een drankje, gestart. Het was 
een daadkrachtig begin met het benoemen 
van een stuurgroep en het vaststellen van een 
tijdschema. We zullen de voortgang nauwlet-
tend volgen en regelmatig aan de Raad verslag 
uitbrengen.  

Jaarlijks is er een evaluatie van de acties en 
bekijken we wat er is bereikt op het gebied van 
eenzaamheidsbestrijding, participatie in de 
wijk van jong en oud en de leefbaarheid. 
We kunnen profiteren van verschillende 
andere projecten, zoals van de actie “Meedoen 
met Meerburg” en het Rotterdamse project 
“eenzaamheidsbestrijding” en waarschijnlijk 
zijn er nog meer. Wij zullen de wijkbewoners 
op de hoogte houden in de ROME-krant en 
hen vragen om hun ideeën met ons te delen. 
We gaan ook verder met het ontwikkelen van 

onze gezamenlijke website en een facebookpa-
gina. Er komen bijeenkomsten in de Arcade, 
het huis van de buurt Matilo en het zorgcen-
trum Roomburgh. Om te zorgen dat iedereen 
op de hoogte is willen we een informatie bord 
op een goed bezochte plaats neerzeten.
We willen de werkzaamheden beginnen met 
het plaatsen van bankjes voor ontmoetingen, 
het beter toegankelijk maken van de IJssel-
kade en omgeving en het aanleggen van een 
jeu-de-boules-baan. Ook een grote wens is 
het vestigen van een horecagelegenheid bij het 
park Matilo, gedacht wordt aan een ruimte 
in het Huis van de Buurt. Daarvoor zal dat 
moeten worden heringericht en de kinderop-
vang naar een andere locatie moeten worden 
verplaatst en dat zal tijd kosten.
We hopen op enthousiasme bij veel van de 
bewoners zodat zij met ideeën komen. Meldt 
uw ideeën op de website roommeerburg.nl, 
u krijgt zeker antwoord. Dit is uw kans om 
invloed uit te oefenen op uw woon en leefom-
geving.

Na twee jaar praten en werken over de toekomst van Roomburg en Meerburg kregen wij in 
oktober het positieve bericht dat 1 miljoen euro door de Raad is toegekend voor het uitvoe-
ren van onze wijkenvisie. Jaap Stokking en Tom Leest hebben de vele vragen beantwoord, 
die na de schriftelijke toelichting nog bestonden. Hiermee verdwenen de laatste twijfels. 
Ook het voorstel van het CDA om het bedrag niet in één keer toe te kennen, heeft het niet 
gehaald. Er bestaat groot vertrouwen dat onze wijken met ondersteuning van enkele amb-
tenaren het plan succesvol zullen realiseren. Een belangrijk aspect van het plan vindt men 
de aandacht voor het bestrijden van eenzaamheid. Andere wijken die met een vergrijzende 
bevolking te maken hebben kunnen van onze ervaringen profiteren.

Gesprek met Dick TesselaarEr is een wijkenvisie en nu aan het werk! (Gijsbert Groenveld)(Ankie Verlaan en
Reini Hulsker)



E L L E N  M A S S A R O 

profess ional  organizer

www.ellenmassaro.nl 
el len@ellenmassaro.nl

071 5424331
Facebook: @vaneenandereorde

Gun jezelf overzicht en ruimte:
•  op je bureau
•  in je huis
•  in je computer en..
•  in je hoofd!

Ik help je erbij!
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We hebben (te) veel spullen. En we gebruiken er maar een klein deel van. En te veel spullen 
veroorzaken rommeligheid, vooral als ze geen vaste plek hebben. Het vermindert je gevoel 
van controle. Liever het gevoel van opluchting en plezier als een kast is opgeruimd, of ein-
delijk het tafelblad weer zichtbaar is. Opruimen – het geeft ruimte in je hoofd. En dat is het 
uiteindelijke doel. Op naar een rustige en goed georganiseerde basis, zodat je het dagelijks 
leven in huis, en werk of studie aan kunt!

Heb je zin om in huis op te gaan ruimen, doe het dan stap voor stap:

 • Verdeel je energie en neem de tijd. Het hoeft (en kan) niet allemaal in één dag. 
  Het heeft ook even geduurd voordat die volle kast of kamer ontstaan zijn...

 • Begin met die ruimte (of kast, etc.) waar je het meeste last van hebt

 • A - Splits het op; dus elke keer een plank, een doos, een hoek van de kamer;
  B - Of: Verzamel elke keer alles van één soort (bijvoorbeeld al het gereedschap, 
  alle sportspullen), dat vergemakkelijkt het kiezen. 

 • Stel drie vragen: Hoeveel heb ik hier van? Heb ik het nodig? 
  Vind ik het mooi (of: word ik er blij van)? 

 • Bedenk wat je met spullen gaat doen die je niet meer wil. Naar de recycling of kringloop,  
  weggooien of misschien verkopen? Zet dozen klaar voor spullen die weggaan, dat maakt  
  het beslissen makkelijker; en zorg ook dat die spullen zo snel mogelijk het huis uit gaan

 • Geef de spullen die blijven, zo snel mogelijk een eigen, vaste plek. 
  Dat kan ook een mooie bewaardoos zijn voor dierbare spullen.

 • Hou altijd ruimte over. In de kast, in de doos, op de plank. 
  Je vindt daardoor makkelijker iets terug én er kan altijd nog wat bij. 

 • Hou het bij. Ruim elke week alle rondslingerende spullen op. 
  Dat kan ook met het hele gezin, maak er een leuk moment van. 
  Als alles een vaste plek heeft, is het zó gebeurd! En komt er iets nieuws? 
  Wees kritisch – heb je het echt nodig? En hanteer dan de regel – één er in, één er uit. 

 • Foto’s organiseren is een aparte categorie. Daar schrijf ik een volgende keer graag over. 

Ellen Massaro, professional organizer, Leiden
Meer tips op: www.ellenmassaro.nl (bijvoorbeeld de tip: ‘Minder spullen’).
Heb je een vraag, of een ervaring: ellen@ellenmassaro.nl

EEN OPGERUIMD HUIS, EEN OPGERUIMD HOOFD
Praktijk voor 

osteopathische
geneeskunde

info@leiden-osteopathie.nl | www.leiden-osteopathie.nl

Vitruviusstraat 144
2314 CW Leiden
06 - 34 36 59 34

Rijnsburgerweg 95
2334 BK Leiden

06 - 34 36 59 34

Foto: Berdien de Wilde (kunstproject)
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Heeft u ook zo’n ‘favoriete’ plek in de wijk 
waarvan uw hart sneller gaat kloppen. Laat 
hem vastleggen door fotograaf Rob Beurse. Hij 
combineert die foto met uw uitleg, waarom die 
plek uw favoriete plek is. Een van die foto’s (uw 
keuze) krijgt u van hem als bedankje (digitaal). 
Uiteindelijk zullen de foto’s, samen met uw 
toelichting, leiden tot een tentoonstelling.

Wilt u hieraan meedoen? 
Neem dan contact met Rob op via:
email info@robbeursefotografie.nl, 
of mobile 06 - 511 637 80.
Of loop eens binnen bij de Arcade. 
Hij is daar regelmatig te vinden in zijn studio.

Een foto van u op uw favoriete plek in de wijk?

ONTDEK JE PLEKJE

Platteland 

Als ik hier sta heb ik niet meer 
het gevoel dat ik in de stad 
woon, maar op het platteland. 
Met een kerk in een dorp. En 
dat met de A4 hier een paar 
honderd meter vandaan. Het 
blijft voor mij ongelofelijk dat 
ik dan zo’n heerlijke plek kan 
vinden hier in mijn eigen buurt.

Anna Maria
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In onze wijk heeft de directeur van ZC Room-
burgh al laten weten dat er ruimte voor één 
van de nieuwe fietsen wordt gemaakt. Er is 
nu al veel belangstelling bij de bewoners van 
Roomburgh. Daarom is het extra fijn dat de 
fiets daar geplaatst kan worden. Daarnaast 
zijn veel wijkbewoners enthousiast om een 
fietstochtje met een maatjesfiets te maken. 
Dus zijn er meer vrijwilligers nodig. Fietst u 
graag en vindt u het leuk om daarmee ook 
nog een ander een plezier te doen, dan is het 
misschien iets voor u. 

Hoe werkt het?
U spreekt zelf met uw maatje af hoe vaak 
u wilt fietsen en op welk tijdstip. Er wordt 
vanzelfsprekend rekening gehouden met 

uw vakanties. Als vrijwilliger bent u via de 
gemeente verzekerd. U krijgt uitgebreide 
instructie van een ervaren fietsmaat en u kunt 
oefenen zoveel u nodig vindt, alvorens samen 
met uw maatje op stap te gaan. Kent u zelf 
iemand waarmee u graag wilt fietsen en die 
voor het maatjesproject in aanmerking komt, 
dan kunt u zich samen aanmelden. Wanneer u 
zich alleen aanmeldt, als deelnemer of vrij-
williger, dan wordt voor u een maatje gezocht 
waarmee het klikt. 
Aanmelden kan via de website www.fiets-
maatjesleidenleiderdorp.nl of door een mail 
te sturen naar: contact@fietsmaatjesleidenlei-
derdorp.nl   Maar u kunt ook bellen met de 
coördinator voor onze wijken Harrie Tuinhof, 
tel 071-5230157.

Sinds het vorige gesprek met Harrie Tuinhof (zie ROME-krant nr. 14) is het “Maatjesproject 
LeidenLeiderdorp” weer verder van de grond gekomen.  In Leiden zijn er inmiddels ongeveer 
100 vrijwilligers die met 100 deelnemers geregeld een fietstocht(je) maken. De fietsen staan 
op het parkeerterrein Haagweg en in de verzorgingshuizen Leijthenrode, Schouwenhove en 
Overrhijn. Sinds het project op 17 maart van dit jaar van start ging, zijn er zo’n 600 ritten 
gemaakt. De komende maanden zullen er weer 3 nieuwe fietsen worden aangeschaft.  Wie-
lervereniging Swift heeft aangegeven “vriend” van het project te willen worden; zij zullen het 
logo van de fietsmaatjes op hun nieuwe shirtjes zetten.

FietsmaatjesRijschool Roomburg

rijroomburg.nl 
06 - 44470006

Vlot, veilig en 
zelfstandig 
leren autorijden

Voor 30 lessen
à 60 minuten 
slechts €  975,-

Boek gratis 
een proefles op 

ADVERTENTIE

Vitruviusstraat 109  |  2314 CT Leiden (Roomburg)  | T 06 - 12656133  |  mirjam@schoonheidssalonfijn.nl

www.schoonheidssalonfijn.nl

WELLNESS BEAUTY MAKE-UP WORKSHOPS MASSAGES HUIDADVIES

passie
   voor uw huid

/schoonheidssalonfijn

Volg ons op Facebook

06 -12656133

(Reini Hulsker)

1977-2017 Visser Fysiotherapie en Sport viert 
40-jarig bestaan.
Een goede reden voor een feest
aanbieding!

Fysiotherapie specialisaties:

• Sportfysiotherapie

• Manueel therapie
 

• Schouder, knie en heuprevalidatie

• Medical taping

• Dry needling

• Kinderfysiotherapie

Continu in beweging

jaar een begrip in 
Leiden en omstreken

Feest

aanbieding!

4 sportlessen 

gratis!

Van Vollenhovenkade 20A, Leiden, T: 071 - 51 23 111
Octavialaan 61, Leiden, T: 071 - 75 05 290
www.visserfysio.nl

Groepslessen:

• Sport je Fit

• Sport je Slank

• Pilates 

• Yoga

•  BodyShape

 

• Bootcamp
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De wereld verandert, de economie veran-
dert en dus veranderen winkelcentra ook. 
Er zijn nieuwe winkelcentra, maar er is ook 
sprake van leegstand. Dit was reden voor de 
vijf gemeenten in de Leidse regio en Katwijk, 
verenigd in Economie071, om de winkelgebie-
den eens goed te bekijken. In beleidstermen 
noemt men dat: een retailvisie ontwikkelen. 
Bijzonder in deze visie is dat, in tegenstelling 
tot waar normaal uitgegaan wordt van het 
aanbod, hier de consument centraal stond: 
waar winkelt die?
Inmiddels is de Retailvisie een jaar oud. De 
volgende fase was het opstellen van actieplan-
nen voor de winkelgebieden. Het landelijke 

Expertteam Winkelgebieden is gevraagd deze 
actieplannen op te stellen. Dit hebben zij 
gedaan in overleg met de gemeente, onderne-
mers en vastgoedeigenaren. Marc Majolee is 
lid van dit Expertteam. Hij vertelt dat winke-
liers, vastgoedeigenaren en klanten allemaal 
hun eigen kijk op de gang van zaken hebben, 
maar dat het om gaat begrip kweken voor de 
consument. “Winkeliers denken vanuit het 
aanbod, maar klanten kijken heel verschillend 
naar de bestaande zaken. Sommigen gaan 
voor de meeste van hun inkopen naar een 
bepaalde supermarkt bij hen in de buurt en 
steeds meer gaan aanvullend naar de Aldi of 
de Lidl. Daarbij speelt ook de kwaliteit, het 

Koopstroomonderzoek: 
     twinkels blijven

Elke vijf jaar wordt er in de Randstad een 
grootschalig koopstroomonderzoek gedaan en 
daaruit blijkt dat er nu 7% meer in de buurt 
wordt gekocht dan in 2011. Op dagelijks vlak 
blijkt het internet niet een grote bedreiging 
voor de ondernemer: slechts 3% koopt online 
zijn boodschappen. In de niet-dagelijkse sec-
tor is dit inmiddels al wel 21%. Buurtwinkels 
blijven dus en men ziet dat op diverse plaatsen 
juist nieuw winkelaanbod gevestigd wordt, zo-
als gespecialiseerde kaas- en wijnwinkels. De 
Douzastraat is daar een goed voorbeeld van.

directe contact met buurtgenoten en de ser-
vice en gastvrijheid van de winkelier en zijn 
personeel een belangrijke rol.”

IJsselkade versterken
Verde Vista is een feit. In de oorspronkelijke 
plannen zou er een winkelcentrum gevestigd 
worden, maar nu krijgt alleen de Zoeterwoud-
se MCD hier een plek. Dit betekent natuurlijk 
toch iets voor de Spar en de andere winkels 
op de IJsselkade. Ondernemers en buurtbe-
woners stellen dat het noodzakelijk is om een 
eigen profiel voor winkelcentrum IJsselkade 
te creëren. Dat betekent samenwerking en 
over eigen grenzen stappen, om te kijken hoe 
je met elkaar bezoekers kunt aantrekken en 
bedienen. Denk aan de slager met het unie-
ke aanbod van onder andere paardenworst, 
waarvoor klanten tot uit de verre omtrek 
naar de IJsselkade komen. Denk ook aan de 
kramen die extra bezoek op kunnen leveren. 
Andere winkels profiteren hier ook van. Dit is 
ook het advies van Marc: “Zoek het gezamen-
lijk belang. En kijk hoe je je zelf als winkelge-
bied kunt onderscheiden van de anderen. Dan 
heeft de consument iets te kiezen”. 

De afgelopen jaren is een nieuwe retailvisie ontwikkeld voor Leiden en vijf randgemeen-
ten. Hierin zijn alle winkelgebieden onderzocht en er is natuurlijk ook gekeken naar ‘onze’ 
IJsselkade, dat in de plannen overigens als ‘Roomburg’ te boek staat. Inmiddels zijn ook 
actieplannen opgesteld. Ik ging in gesprek met Marc Majolee, lid van het Expertteam Win-
kelgebieden.

(Ankie Verlaan) De toekomst van onze IJsselkade
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Biodanza was geen liefde op het eerste gezicht 
voor Regina. “Eigenlijk wilde ik op salsa, maar 
al die vaste pasjes zijn niets voor mij. M’n 
proefles Biodanza was leuk, maar ik hoefde 
in eerste instantie niet zo nodig door. Maar 
na een tijdje begon het toch te kriebelen. De 
vrijheid, de verbondenheid, het plezier, de 
beweging; dat was allemaal zo lekker!” Regina 
meldde zich weer aan en raakte zo verslingerd 
aan Biodanza dat ze zelf docent wilde worden. 
“Dat past ook wel bij me hoor, als ik iets doe 
wil ik er ook helemaal voor gaan.” Het maakt 
de Roomburgse tot een zeer gedreven en 
gepassioneerde docent. Regina: “Maar ik ga 
niemand opjagen hoor. Dat is het mooie aan 
Biodanza, ieder danst zijn eigen dans. Je danst 
in een cirkel met z’n allen, alleen, in twee- of 
drietallen. Als docent geef je wel opdrachten, 
bijvoorbeeld om heel hoekig of juist soepel te 
dansen, of langzaam of snel, maar iedereen 
geeft er zijn eigen invulling aan. Geen compe-
titie dus en niets is goed of fout. Het gaat erom 
je eigen ritme te vinden, je eigen beweging te 
ontdekken en tegelijkertijd ook af te stemmen 
op de ander, om zo in balans te komen.” 

Hoofd tot rust
Iedereen kan meedoen; mensen die superfit 
zijn, maar ook mensen die bewegen lasti-
ger vinden of geen sportfanaat zijn. Regina: 
“Anderhalf uur lijkt lang, maar je zult zien, 
de tijd vliegt om. Dat komt omdat de muziek 

heel gevarieerd is en vooral omdat je even 
heel erg in het ‘hier en nu’ bent. Je vergeet de 
‘to do-lijstjes’ en je zorgen. Dat hoofd krijgt 
eindelijk de kans om even tot rust te komen. 
Mij brengt het vitaliteit en energie. Je ziet ook 
in de spiegel na een les; mensen zien er blijer 
en meer ontspannen uit. En wat we ook zien is 
dat mensen beter leren luisteren naar hun lijf 
en hun gevoel. Ze worden blijer en gelukkiger 
van Biodanza zelf, maar het moedigt ook aan 
om op zoek te gaan naar wat je nog meer blij 
maakt, bijvoorbeeld in werk of relaties.”

Proefles
Regina woont in de Octavialaan met haar 
man Willem en zoon Rinus. Ze is bijna klaar 
met de vierjarige studie Biodanzadocent en 
in Matilo start ze haar eerste eigen groep, nog 
onder supervisie. “Matilo heeft een perfecte 
zaal voor Biodanza; ruim en mooi licht. Ik heb 
er enorm veel zin in. De afgelopen tijd heb ik 
al ervaring kunnen opdoen bij collega’s en ik 
vind het leuk om in m’n eigen wijk m’n eigen 
groep op te kunnen zetten. Ik hoop natuurlijk 
dat we met een fijne groep kunnen starten. 
En wil je het eens proberen? Een proefles kost 
slechts 5 euro.”

Meer informatie:
www.biodanzametregina.wordpress.com
Of
biodanzametregina@gmail.com

Het weer was de afgelopen maanden echt 
Nederlands onbetrouwbaar: felle zon werd 
afgewisseld met donkere luchten en hagelbui-
en. Niet echt fietsweer, zou je zeggen. Maar 
je weet het in dit landje toch nooit: de winter 
kan zacht en fietsbaar zijn, maar ook een 
ouderwetse stevige vorst zonder gladheid kan 
ons mooie fietsbelevingen geven. We kozen 
voor een rondje in de buurt van ongeveer 
dertig kilometer, dat ook goed op te splitsen is 
in twee kleinere rondjes voor een frisse neus. 
Beide rondjes hebben als centraal punt een 
markant gebouw. 

We fietsen met de hier weergegeven knoop-
puntenroute eerst langs de Vliet richting 
Voorschoten. Dat doen we vaker, want het 
verveelt nooit. Bij Voorschoten gaan we over 
het water naar de Veurseweg en gaan daar het 
landgoed Duivenvoorde op. Het kasteel is on-
langs gerenoveerd en ziet er vanbinnen prach-

tig uit. Het is te bezoeken onder begeleiding. 
Op de website informatie@kasteelduivenvoor-
de.nl is te vinden wanneer de rondleidingen 
plaatsvinden. In het hof van Duivenvoorde 

kun je even bijkomen van de indrukken met 
een kopje koffie en eventueel kun je de fiets 
nog laten staan voor een rondwandeling in 
het hof of in de Horsten. Van knooppunt 88 
fietsen we dan door de buitengebieden van 
Wassenaar naar het Valkenburgsemeer. Daar 
vinden we het smalspoormuseum, dat niet al-
tijd open is, maar ook die openingstijden zijn 
te vinden op stoomtreinkatwijkleiden.nl, 
want vanaf het museum vertrekt vanaf april 
tot oktober de oude trein naar Katwijk, maar 
ook in de wintermaanden zijn er activiteiten. 
Voor kinderen met ouders en grootouders is 
dit een geweldig uitje en het museum biedt 
een mooie historische verzameling treinen. 
Door ons mooie Leiden fietsen we dan weer 
terug naar Meerburg en Roomburg.

Biodanza, ook wel ‘dans van het leven’ is enorm in opkomst en op steeds meer 
locaties worden lessen gegeven. Vanaf eind januari, op zaterdagochtend, ook in ons 
eigen Matilo! Buurtgenoot Regina Veldhuijzen volgde een vierjarige opleiding tot 
docent en start nu haar eigen groep. Nieuwsgierig naar deze dansvorm waarbij ple-
zier en ontspanning voorop staat? Doe dan mee met een proefles. 

Start Biodanza in Matilo
Docent Regina: “Met biodanza meer energie en vitaliteit”

Een winterse fietsroute(Saskia Ridder) (Ankie Verlaan)
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 Bas de Wit Mode
Vijf Meiplein 96 - 2321 BR - Leiden

Tel: 071 528 89 88
www.basdewitmode.nl

Vanguard - State of Art - Dstrezzed - Cavallaro - Jaggy - Mason’s - Olymp

Tommy Hil�ger - Brax - Mac - Woolrich - Save the Duck - Fortezza - Bob 

7 DAGEN PER WEEK GEOPEND
State of Art Store Leiden

Nieuwe Rijn 11
2312 JC LEIDEN

Tel: 071 362 71 82

NE
W NEW

Dames-, heren en kinderschoenen

Van Diepeningenlaan 108  2352 KA - winkelcentrum Santhorst - Leiderdorp
Tel. 071-5218572 

www.denelzenschoenmode.nl

FAAS EST.2016
FLOWERS AND MORE

Breestraat 119 (tov het stadhuis)
2311 CL  Leiden
Tel 0651195977

Openingstijden dinsdag t/m zaterdag van 9.00-18.00 uur

FAAS BLOEMEN MAAKT VOOR
IEDERE GELEGENHEID

HET PASSENDE BOEKET.
HUWELIJK, GEBOORTE,

ROUWWERK OF ZOMAAR.

Hebt u weleens water zien branden? 
U kunt dat nu zien in Amsterdam. Onze 
wijkgenoten Ludy Feyen en Gerard Slokker 
hebben voor Amsterdam Light festival een 
ontwerp voor een lichtkunstwerk ingezon-
den en dit is uitgekozen om in december en 
januari de Amsterdamse grachten feeëriek te 
verlichten. Als u weet, dat er 760 kunstenaars 
hebben meegedongen en er slechts 35 plaatsen 
zijn, begrijpt u hoe bijzonder deze uitverkie-
zing is.
Na een lange voorbereiding en veel testen of 
het inderdaad zo werkt als gepland, zijn zij 
nu met de afronding van de werkzaamheden 

bezig. Op 30 november heeft de officiële ope-
ning plaatsgevonden en zullen de lichtkunst-
werken tot 21 januari 2018 te zien zijn. Het 
“brandend water” van Ludy en Gerard vindt u 
tegenover het Centraal Station. Het ligt  in het 
water tegenover de opstapplaats van “Lovers” 
rondvaartboten. En deze maatschappij is zo 
onder de indruk van het brandende vuur, dat 
zij het geadopteerd hebben. Dus allemaal naar 
Amsterdam, zeker de moeite waard!

Voor verdere informatie zie
- Facebook; Inspirit Ludy Gerard
- www.amsterdamlichtfestival.com

Brandend water (Reini Hulsker)
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(Foto's: Rob Beurze)

Hart voor de zorg
Bert heeft veel ervaring opgedaan in de 
commerciële sector met financiën en ICT. De 
overstap naar een zorgcentrum lijkt daarom 
weinig voor de hand liggend. Maar al snel 
blijkt dat hij veel affiniteit heeft met het werk 
in de zorg: jarenlang heeft hij zich ingezet 
voor de Ark in Gouda. De Ark Gouda is 
een leefgemeenschap voor mensen met een 
verstandelijke beperking, die daar wonen 
en werken. Bij deze instelling staat gemeen-
schapsvorming, juist ook voor deze doel-
groep centraal, want ieder mens heeft unieke 
talenten en heeft recht op betekenisvolle 
relaties. Bert deed bij de Ark de budgettering 
en de zorginkoop en neemt zijn “Arkgemeen-
schaps-ervaring” mee als inspiratie voor zijn 
huidige taken. Toen ZC Roomburgh op zijn 
weg kwam, was hij dan ook meteen verkocht. 
Hij woont nog in de buurt van Gorinchem, 
maar nu de kinderen uit huis zijn hoopt hij 
hier ook snel zijn eigen stek te vinden.
 
Activiteiten belangrijk voor iedereen
Naast het Zorgcentrum, waar de mensen 
wonen die aangewezen zijn op 24 uurs zorg, 
trof hij bij binnenkomst de prachtige aanbouw 
met 40 nieuwe appartementen aan. Dit zijn 
aanleunwoningen, waar mensen weliswaar 

thuiszorg kunnen krijgen, maar waar be-
woners nog geheel zelfstandig wonen. Alle 
bewoners, zowel van het Zorgcentrum als van 
de aanleunwoningen maken graag gebruik 
van de faciliteiten die Roomburgh biedt. Dit 
geldt ook voor steeds meer wijkbewoners, 
want vereenzaming is op dit moment de 
ernstigste “aandoening” onder ouderen en de 
aanpak daarvan vergt veel aandacht. Samen 
eten in het restaurant of meedoen met diverse 
activiteiten als de rollatorclub zijn voor veel 
buurtgenoten belangrijke momenten in de 
week. Maar de organisatie daarvan drijft op 
vrijwilligers die moeilijk te werven zijn. Bert 
wil daar samen met andere organisaties graag 
aan werken. Inmiddels zijn er twee appar-
tementen in het naastliggende flatgebouw 
gehuurd voor een dagbestedingsopvang, waar 
zo’n 25 mensen terecht kunnen. Maar er moet 
meer gebeuren. Zo zou Bert in de tuinen in 
het park graag een voorziening hebben voor 
de ouderen die daar willen kweken en tuinie-
ren. Een peuterspeelzaal in de buurt lijkt een 
goed plan, maar daarvoor moet wel ruimte 
worden gezocht. Ook is er een initiatief om 
het fietsmaatjesproject hier te vestigen. En-
thousiasme voor dit idee heeft al vijf vrijwilli-
gers opgeleverd. 

Nieuwe directeur Zorgcentrum Roomburgh
Even voorstellen….

Een paar maanden geleden heeft de heer Stuurman, die jarenlang het zorgcentrum heeft 
geleid, afscheid genomen. Op 1 juli jl. is zijn opvolger benoemd, Bert Buirma. Inmiddels 
heeft hij zich aardig kunnen oriënteren op onze wijken en de positie van het Zorgcentrum 
daarin. Tijd voor een nadere kennismaking.

(Ankie Verlaan) Zorg voor elkaar
Op mijn vraag of de katholieke identiteit van 
Roomburgh, in een tijd dat het kerkbezoek 
drastisch afneemt, niet een belemmering is 
voor bezoekers, antwoordt Bert dat er wel-
iswaar voor degenen die daar behoefte aan 
hebben nog dagelijks misdiensten zijn, maar 
dat het veel meer gaat om de kernwaarden 
van het geloof, zoals gemeenschapszin en zorg 
voor elkaar. Er wordt dus op dit moment veel 
meer gezocht naar een juiste invulling van die 
kernwaarden voor iedereen en daarom wor-
den alle wijkbewoners uitgenodigd om eens te 
komen kijken

Roomburgh heeft een prachtige accommo-
datie, met een mooie restaurantruimte die op 
zaterdagmiddag beschikbaar is voor diverse 
activiteiten. Ongetwijfeld brengt dit artikel 
mensen op nieuwe gedachten. Laten we die 
met elkaar delen via een ingezonden brief of 
via onze website. U kunt ook de mensen van 
de wijkvereniging op straat of in de winkel 
aanspreken met uw ideeën: alle initiatieven 
zijn welkom en we bekijken ze met elkaar. 

U vindt alle activiteiten die in ZC Roomburgh 
plaatsvinden terug op de Wijkenkalender in 
het midden van dit blad.

&KunstKoken



wijkenkalender
december 2017 

za 16 14:00 - 16:00 ZC Roomburgh kamerkoor Ad Novum 

ma 18 14.00 - 16.00 ZC Roomburgh Kerstmuziek met 
    zangeres Roselle

di 19 14.00 - 16.00 ‘t Trefpunt Filmmiddag

di 19 14.00 - 16.00 ZC Roomburgh advent viering door 
    Rector Hofstede

wo 20 18.00 - 20.00  ZC Roomburgh Roompot Kerstbuffet

do 21 17.30 aanvang BC Matilo Kerstmaaltijd 3-gangenmenu

ma 25 13.00 - 15.30 BC Matilo Zelfregiecentrum - 1e Kerstdag

di 26 13.00 - 15.30 BC Matilo Zelfregiecentrum - 2e Kerstdag

do 28 14.00 - 16.00 ZC Roomburgh Muzikale filmmiddag

januari 2018 
ma    1 13.00 - 15.30 BC Matilo Zelfregiecentrum Nieuwjaarsdag

di    2 10.00 verzamelen BC Matilo Vuurwerkopruimactie 

ma 15 14.00 - 16.00 ZC Roomburg Show- en muziekgezelschap 
    Sempre Avanti

vr 19 16.00 - 18.00 Arcade Netwerk-nieuwjaarsborrel 
    voor alle wijkbewoners

za 27 16.00 - 18.00 BC Matilo  Nieuwjaarsborrel voor vrijwilligers 
    en bezoekers van BC Matilo

wo 31 16.00 - 17.00 ZC Roomburgh Toneel “Tot ieders genoegen” 
    aansluitend “Roompot”

februari 2018 
ma 12 10.00 - 12.00 ZC Roomburgh Carnaval met Gusta van den Burg

di 13 14.00 – 16.00 ’t Trefpunt Themamiddag:
    wijkagent Ruud Gijbels

zo 18 14.00 - 17.00 BC Matilo Carnavals Bingo, zaal open: 13.30

za 24 14.00 - 16.00 ZC Roomburgh Shantymuziek: Doeshavenkoor

zo 25 10.00 - 15.00  BC Matilo Rommelmarkt tafel huren kost €4,50

maart 2018 
di 20 14.00 - 16.00 ZC Roomburgh Koor de Lofstem

Het Zelfregiecentrum  Ma. t/m zaterdag van 13.00-17.00 uur is het Zelfregie-
centrum in BC Matilo open. Een plek waar niks moet, maar waar je dingen doet waar 
je blij van wordt. Elke maandagmiddag intuïtief bewegen van 15.30 tot 16.30, elk 
dinsdagmiddag ‘Powerkiten’, lekker vliegeren in Park Matilo van 13.00 tot 15.30
Bijzondere uitstapjes vindt u op de website zelfregiecentrumleiden.nl. 

Pittig Bakkie, elke maandagochtend van 10.00 tot 11.30. Vrouwen uit Meerburg 
en Roomburg zijn van harte welkom. Ontmoeting, ontspanning, zorg voor- en met 
elkaar. Deel je wensen en maak dat je droom werkelijkheid wordt. 

De Knutselclub (4-12 jaar) is elke woensdag van 13.30 tot 15.00 uur in 
BC Matilo. Hier wordt in een gezellige sfeer gespeeld en geknutseld.

Bakkie doen in het buurthuis
Iedere ochtend van de week kunt u binnenlopen bij BC Matilo voor een bakkie koffie 
of thee en een praatje. Ook de krant ligt voor u klaar om het nieuws uit de regio te 
kunnen lezen.

Resto van Harte
Iedere maandag kan je hier voor €9,50 heerlijk eten bij
Restaurant Roomburgh. Aanmelden bij de receptie: 071 - 5892200

Roompot Radius
1 x per 2 weken op woensdag 18.00-20.00 uur: Roompot VC Roomburgh
(aanmelden bij Jolanda Swart 071-7074200, email: info@radiuswelzijn.nl)

ZC Roomburgh
Elke woensdag Spelmiddag: 13.45 - 15.45
Elke donderdag Bingo: 14.00 - 16.00
Voor iedereen die mee wil doen.

’t Trefpunt
Koffie-inloop iedere maandag in ’t Trefpunt. U bent van harte welkom. 
Loop gerust eens binnen! Aansluitend kunt u blijven lunchen. 
Tijd: 10.00 - 12.00 uur. Kosten: €1,00, het tweede kopje koffie/thee is gratis
Iedere week op dinsdag film of themamiddag.

Huis van de Buurt Matilo, Zaanstraat 126, 2314 BM Leiden
Kijk voor het actuele en complete programma op
libertasleiden.nl of neem contact op met Tineke Tegelaar: 
071-5412515, E-mail: Matilo@libertasleiden.nl

Zelfregiecentrum, Zaanstraat 126, 
e-mail zelfregiecentrumleiden@gmail.com
Contactpersoon: Sonja v.d. Flier 
Website: zelfregiecentrumleiden.nl

Brede school De Arcade, Octavialaan 61, 2314 BN Leiden
Tel. 071-5464060 Contactpersoon: Annette Rozeboom, 
e-mail a.rozeboom@bredeschooldearcade.nl
Website: bredeschool-de-arcade.nl

Zorgcentrum Roomburgh, Hof van Roomburgh, 2314 ZC 
Leiden. Tel. 071-589 2200 wijkcontactpersoon Leo Cremers, 
e-mail wijkcoordinator@roomburgh.nl
Website: Roomburgh.nl

’t Trefpunt, Professorenpad 1, 2313 TA Leiden 
Tel. 06 11450737, contactpersoon Jolanda Swart, e-mail  
j.swart@radiuswelzijn.nl      Website: radiuswelzijn.nl
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Animo
Er is zeker belangstelling in de genoemde wij-
ken. Er zijn nogal wat bezoekers daarvandaan 
en ook een aantal vrijwilligers woont er.  
" 't Trefpunt is betrekkelijk klein maar er 
worden heel wat met de wijk afgestemde 
(succesvolle) activiteiten gehouden, waaron-
der yoga, filmmiddagen, bridge, klaverjas en 
scholings- en themamiddagen over uiteenlo-
pende onderwerpen” zegt Jolanda. “De recent 
gestarte serie muziek middagen levert veel 
belangstelling op. Zo’n achttien bezoekers luis-
teren samen naar klassieke muziekstukken die 
tevoren door een deskundige zijn uitgelegd.” 

Samenwerking
Jolanda, die voordat ze haar stek vond in 
Leiden Zuid Oost, ook een dienstencentrum 
in Leiden Noord leidde en nog andere func-
ties binnen Radius (welzijnsorganisatie voor 
ouderen) bekleedde werkt graag met andere 
organisaties of initiatieven samen. Zo is er een 
stevige samenwerking met ZC Roomburgh 
waar ouderen (inmiddels soms ruim 50) sa-
men eten op woensdagen. Wie slecht ter been 

is wordt gratis door de busjes van Roomburgh 
opgehaald. “Deze maaltijden onder de naam 
“Roompot” worden door Radius georgani-
seerd. Belangstellenden dienen zich daar dan 
ook op te geven. En tegenwoordig is er, voor 
wie het leuk vindt, eens per 2 maanden voor-
afgaand aan die maaltijd een koormiddag met 
verschillende koren die uiteenlopend reper-
toire ten gehore brengen”. 
Als ik 't Trefpunt verlaat staan buiten heel veel 
fietsen van bezoekers. Men weet de weg te 
vinden en heeft het er naar de zin.  Zoveel is 
duidelijk.

Welkom
Jolanda roept me nog na: “Wie zin heeft om 
vrijblijvend eens langs te komen om een kijkje 
te nemen kan dat het beste doen op maandag-
ochtend. Dan is er voor de bezoekers speciaal 
een koffie (en thee) ochtend en kan ik geïnte-
resseerden vertellen over alle mogelijkheden” 
Natuurlijk kan bellen ook: 
Radius Leiden Zuid Oost, Professorenpad 1, 
Leiden (071 -707 42 00 en vragen naar Jolanda 
Swart; j.swart@radiuswelzijn.nl) 

Jolanda Swart zwaait sinds anderhalf jaar de scepter in Radius dienstencentrum 't Trefpunt, 
Professorenpad 1 in de Professorenwijk. Daar worden activiteiten georganiseerd die mede 
bedoeld zijn voor de oudere inwoners van de wijken Meerburg en Roomburg. Onder begeleiding van Lynn Lambeth en Tom Huyer van de LCLD kunt u iedere vrijdagavond 

line dancen in het huis van de buurt Matilo, Zaanstraat 22. U vindt de tijden op www.lcld.nl
Ook belangstellenden kunnen dan binnenlopen om eens mee te doen. 
De kosten zijn 2,50 per persoon voor een avond plezier. Ook beginners zijn welkom.

Donderdagochtend is een 55+ line dansgroep maar dan moet u zich bij Radius aanmelden:
071 707 42 00, e-mail: info@radiuswelzijn.nl

De Kerstmaaltijd wordt voor een belangrijk deel gesponsord door de 
Leidse Country Linedancers (LCLD)

't TrefpuntKerstdiner & Country Linedansen (Gijsbert Groenveld)

(Foto: Rob Beurse)
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Pittige Bakkie bestaat 3 jaar. In het begin had iedereen dromen, wensen en verwachtingen van 
een groep vrouwen bij elkaar. Iedereen heeft zich, binnen eigen mogelijkheid, voor de groep 
ingezet. Sommige wensen zijn wel uitgekomen, andere niet. Tijd om samen terug te kijken en 
na te bespreken wat Pittig bakkie voor ons heeft betekend.

Een paar citaten:

“Ik ervoer de ontvangst van de andere vrouwen als een warm bad.
Eén bijeenkomst waarbij een stagiaire een werkvorm had bedacht 

dat we elkaar complimenten moesten geven heeft me er echt 
doorheen getrokken. De complimenten die ik kreeg hing ik op 
mijn koelkast en als ik me even slecht voelde ging ik ze lezen.“

“Mijn doel om naar Pittig Bakkie te gaan was 
zoeken naar sociale contacten en gezelligheid. 

Gewoon bijkletsen met elkaar.“

“Ik kreeg steeds meer plezier in de gezelligheid en de frisse lucht als 
afwisseling van mijn drukke gezin. Behalve dat ik moeder van mijn 
kinderen ben vind ik het ook leuk om lekker te lachen en grapjes te 

maken, even naar buiten gaan en andere mensen ontmoeten.“

“Mijn doel was samen met andere vrouwen 
zwemmen. Dat doe ik nu op vrijdag in de Zijl. 

Vanuit Pittig Bakkie is het idee ontstaan dat 
ik nu Arabische les in het buurtcentrum 

ben gaan geven.”

“Toen Pittig Bakkie begon was ik daar heel blij mee.  Ik ben heel actief 
bij Pittig Bakkie: met koken, meedenken tijdens vergaderingen van de 
wijkenvisie en ik ben nu ook penningmeester. Ik zou willen dat Pittig 

Bakkie steeds groter en bekender werd. Dat we een eigen website 
krijgen en dat er meer mensen bij betrokken raken.”

“Het is leuk om andere vrouwen te ontmoeten. 
Niet thuis te blijven.

Dat was leuk en nog steeds.”

Tot zover Pittig Bakkie!

Pittig Bakkie, een warm bad!

De uitkomst van het gesprek, waarin wij 
terugkeken op de afgelopen 3 jaar, is dat Pittig 
Bakkie voor veel vrouwen een belangrijke rol 
gespeeld heeft in het zich meer thuis voelen 
in de wijk. Maar ook in het leren kennen van 
andere vrouwen en een actievere rol spelen 
in de eigen omgeving. Een aantal vrouwen is 
vrijwilligerswerk gaan doen in Zorgcentrum 
Roomburgh en doet dat nog steeds met veel 
plezier. Dit n.a.v. een uitnodiging van de 
groep door de vrijwilligers-coördinator van 
Roomburgh.

Sommige vrouwen uit de groep hebben echt 
bekendheid in de wijk gekregen door hun 
kookkunsten: regelmatig krijgen zij catering 
opdrachten, die ze naar tevredenheid uit-
voeren. Ook hebben vrouwen uit de groep 
meegedacht bij het ontstaan van de wijkenvi-
sie. Sommige vrouwen hebben vooral plezier 
in het feit dat zij elkaar hebben leren kennen 
tijdens de koffieochtenden: zij helpen elkaar 
met hun kinderen en zijn dikke vriendinnen 
geworden.

(Reini Hulsker)
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(Gerda Jans)

De bewoners van Meerburg, Roomburg en het Waardeiland hebben kortgeleden een brief 
van de gemeente ontvangen, waarin stond dat er een nieuw bestemmingsplan Oost is. Op 16 
november zou de gemeente een inspraakavond organiseren. Nieuwsgierig geworden zijn we op 
de website gaan kijken en naar het stadhuis gegaan. Het werd duidelijk dat het niet gaat om een 
nieuw bestemmingsplan, maar om het aanpassen van het plan uit 2008.

Annette Rozeboom, is sinds twee jaar werkzaam als beheerder bij de Brede School  “De Arca-
de”. Indertijd begon ze als vervanger van twee werknemers die samen tussen half negen 
’s ochtends en half elf ’s avonds de beheer- en ontvangsttaken vervulden. In die periode ging één 
van de werknemers met pensioen en werd de andere langdurig ziek. Gelukkig werd Annette 
gevonden! Ze is enthousiast, werkt graag probleemoplossend  en ziet veel, coördinerende en 
verbindende uitdagingen.

Een toekomstig plan voor onze wijken Verbinden is belangrijk(Ankie Verlaan)

In het aangepaste plan staat dat de ruimtelijke 
kwaliteit en de kwaliteit van lucht en geluid 
voldoende is in onze wijken. In het plan 
worden belangrijke aandachtspunten be-
noemd: het behoud van  groen, aandacht voor 
onder meer veilige fietspaden en stallingen, 
en de leefbaarheid. Het winkelcentrum zal 
bijvoorbeeld nieuw leven ingeblazen moeten 
worden. In het plan is ook veel aandacht voor 
het Matilopark en de herkenbaarheid van de 
Limesroute. 
De huizen aan de Hoge Rijndijk, de Room-
burgerweg en het Park die Leythe en sommige 
aan het Utrechts Jaagpad en de Bruggestraat 
kunnen rijks- of gemeentelijk monument 
worden
Als verbeterpunten worden de bedrijvenloca-
ties aan de Hoge Rijndijk genoemd en de flats 
in Meerburg. Voor die woningverbetering, het 
onderhoud en de energiebesparing van deze 
flats wordt een apart plan gemaakt Na 2025 
zal worden gekeken of er meer woningen bij 
kunnen komen. En de wijk zal pas na 2035 
geen gebruik meer maken van gas. 

 

Veel inwoners zijn niet zo positief over de 
luchtkwaliteit rond de Van der Made weg 
en de Hoge Rijndijk. Daarom zijn we  op 
16 november  naar het stadhuis gegaan om 
meer informatie te krijgen. De hartelijke 
ambtenaren daar weten echter weinig toe te 
voegen aan het plan: de gegevens over geluid 
en luchtkwaliteit zijn door een erkend bureau 
aangeleverd en meer weten ze niet. Alle ande-
re plannen komen later aan de orde met een 
eigen procedure. 

In het plan staat dat de bedrijvenlocaties een 
nieuwe inrichting krijgen. Dit plan wordt 
afzonderlijk ontwikkeld en met de omwonen-
den behandeld. Op dit moment is er bij de ge-
meente  al overleg over de bedrijventerreinen 
en als er overeenstemming is bereikt worden 
de plannen aan de omwonenden voorgelegd. 
Op een van die terreinen zijn inmiddels al 
appartementen in gebruik genomen zonder 
dat er een openbare procedure is gevolgd. Een 
gewaarschuwde wijkvereniging telt voor twee, 
dus we gaan scherper opletten in het vervolg!
Mocht u een reactie op het bestemmingsplan 
willen indienen, dan kan dat via www.leiden.
nl/inspraakreactie onder vermelding van 
“bestemmingsplan Oost” en zaaknummer 
Z/17/1188649 of mondeling na een afspraak 
via 071-5165828 

“De Brede School” heeft een wat ingewikkelde 
constructie”, vertelt Annette. “In het gebouw 
zitten vijf partners, te weten de Basisschool 
De Arcade, kinderopvang Small Steps, Visser 
Fysiotherapie en Sport, Gymsport Leiden en 
BplusC Leiden. Iedere partner is verantwoor-
delijk voor het onderhoud van het eigen deel 
van het gebouw waar ze gebruik van maken. 
De Gemeente is verantwoordelijk voor de 
buitenkant van het gebouw en installaties 
zoals de waterleiding, de verwarming en de 
luchtventilatie. De aanleg, het onderhoud en 
de reparaties van de technische installaties is, 
veelal in contractvorm, ondergebracht bij ex-
terne bedrijven. De Brede school valt organi-

satorisch onder PROO Leiden (Buro Primair 
Openbaar en Speciaal Onderwijs Leiden), zo 
ook het Beheer. Het begint me te duizelen. 
“Waarom is het zo’n ingewikkelde constructie” 
vraag ik. Annette heeft geen idee. Het is bij de 
start in 2009 zo afgesproken.
De partners hebben regelmatig overleg, waar-
bij iedere partner evenveel zeggenschap heeft. 
De belangen en  de doelgroepen van de ver-
schillende partners zijn niet altijd hetzelfde.

De Brede School en SmallSteps richten zich 
op kinderen van 0 – 12 jaar (en hun ouders) 
en hebben voornamelijk overdag activiteiten.
Visser Sport en Gymsport Leiden richten zich 
op alle leeftijdscategorieën binnen en buiten 
de wijk. Hun activiteitenaanbod  is zowel 
overdag als ’s avonds en in het weekeinde. 
BplusC is betrokken bij het culturele aanbod 
van de Brede School.

Annette is de bindende factor binnen het 
gebouw. Als er iets kapot is wordt dat bij haar 
gemeld. Zij koppelt dit terug bij de verant-
woordelijke en regelt de reparaties.  Ook 
zorgt ze voor alle afspraken met de installa-
teurs voor het onderhoud.  Annette ontvangt 
bezoekers en maakt mensen wegwijs. Ze 
werkt nu 24 uur per week, waarbij ze dage-
lijks tussen 11.00 en 15.00 uur in de Arcade te 
vinden is. De andere uren kunnen,waar nodig, 
ingezet worden in de avond of het weekeinde. 
Annette is heel flexibel van aard, een belang-
rijke eigenschap voor haar huidige functie. 
“Wat leuk is aan mijn werk is het onderhou-
den van de onderlinge contacten tussen de 
partners, de coördinatie van de samenwerking 
en de verschillende activiteiten aan elkaar 
bekend maken en op elkaar afstemmen. Maar 
ook initiatieven voor de wijk vind ik belang-
rijk. Bijvoorbeeld de rollatorwandelclub van 
Roomburgh, die hier elke week komt koffie-
drinken en in contact komt met de leerlingen.”
Annette ziet veel meer verbindende moge-
lijkheden, maar worstelt tegelijkertijd met het 
ruimtegebrek. Ze ziet de toekomst van het 
gebouw met vertrouwen tegemoet. “Als we 
elkaar blijven ontmoeten, kunnen we hier heel 
veel bereiken.”

“A
ls w

e elkaar blijven ontm
oeten,

kunnen w
e hier heel veel bereiken.”         (Foto: Rob Beurze)
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Al meer dan

50 jaar

Hoge Rijndijk 278A • 2314 AL  Leiden • Tel.: 071 5234111• info@baartbv.nlHoge Rijndijk 278A • 2314 AL  Leiden • Tel.: 071 5234111• info@baartbv.nl

Voor al uw onderhoud aan uw woning.
-          Binnen-/buitenschilderwerk
-          Isolatieglas
-          Stukadoorswerk
-          Timmerwerk
Voor meer informatie bezoek onze website of
onze Facebook pagina.

www.baartbv.nl

Het Halloweenfeest in de Vitruviusstraat van 28 oktober jl. was een enorm succes. Wij hebben er veel werk aan gehad, 
maar met alle helpende handen en de vrijgevige sponsoren mocht het eindresultaat er zeker zijn. 

We hadden spellen waar de kinderen zich mee konden vermaken, een stormbaan voor de grotere kinderen en voor de 
allerkleinsten een kleiner springkussen. De broodjes worst waren erg in trek, net zoals de mandarijnen, snoepzakjes, 
popcorn en limonade. 

De kindjes konden ook voor een glittertatoo kiezen tijdens een bezoekje aan de kinderdisco waar hippe muziek werd 
gedraaid. 

En wat is Halloween zonder een griezelgedeelte?? Voor de grotere kinderen en stiekem ook voor de papa’s en mama’s had-
den wij een zelfgemaakt spookhuis neergezet. Dit was ontzettend gaaf! Velen hebben daar de schrik van hun leven beleefd, 
maar hebben er achteraf ontzettend om gelachen!

Al met al was het een geweldig Halloweenfeest in de Vitruviusstraat.

(Rina Ghirad-Roepan)
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De weergoden waren de wijken Meerburg en 
Roomburg dit jaar niet gunstig gezind, want 
het wijkenfeest op 9 september in park Matilo 
dreigde in het water te vallen door enorm 
regenachtig nazomerweer. Maar de organi-
satie liet de moed niet zakken en de kramen 
werden toch opgezet in de stromende regen. 
Gelukkig werd het daarna droog. Zo’n 500 
buurtgenoten bezochten het wijkenfeest en 
genoten van het gevarieerde programma. Ver-
trouwde onderdelen zoals het boogschieten, 

de loterij en bar waren weer van de partij. 
Ook de braderie met lekkere hapjes, leuke 
spulletjes, buurtwinkels, informatie over de 
school, kinderopvangvang, de wijnvereniging 
etc. waren er weer maar door de natte mod-
derige grond moest je er wel wat voor over 
hebben. Zeker de oudere bezoekers konden 
sommige kraampjes moeilijk bereiken. Dat 
was erg jammer en de kraamhouders hadden 
het wat rustiger dan in voorgaande jaren.

Vooral voor de kinderen was er dit jaar veel 
georganiseerd. De middag begon sportief met 
kinderbootcamp door trainster Marielle van 
Visser Fysiotherapie en Sport. Een groepje 
stoere jongens en meiden was hier speciaal 
voor gekomen en trokken zich niets aan 

van het natte gras! Ook het doelschieten, de 
demonstratie van Gymsport Leiden en de 
Zoeterwoudse ijscokraam waren erg in trek. 
Maar het drukst bezocht waren toch wel het 
kindertheater met Goof en de politiemotor 
waar veel kinderen op de foto mochten.

Dit jaar was er ook veel aandacht voor energie 
op het speciaal ingerichte Vulcanusplein, waar 
de schrijver van dit stukje mede-organisator 
van was. Naast informatie over het Romeinse 
verleden van het park door Stichting Mooi 
Matilo en een demonstratie zwaardvechten 
kon men bij verschillende kramen informa-
tie inwinnen rondom het thema energie en 

duurzaamheid, zoals energiebesparing, groene 
daken, zonnepanelen en elektrisch rijden.  
Ook was er een rondleiding door de ener-
giewijk door architecte Inge van den Berg. 
Ondanks de tegenvallende opkomst werd wel 
duidelijk dat energie een thema is dat erg leeft 
in de wijken, zowel bij bewoners van corpora-
tiewoningen als huiseigenaren. 

Wijkenfeest

Enquête

Nat, modderig, maar toch gezellig wijkenfeest!

Kinderfeest

Vulcanusplein

Na een gezellige middag met veel blije (kinder)gezichten gingen we vol energie weer na huis. 
Volgend jaar weer? Waarvoor komt u volgend jaar naar het wijkenfeest? Wij horen graag uw 
mening!

Nadine Pronk - van Montfoort

Op 1 november evalueerden we het wijkenfeest van 9 september 2017, het 5e feest op rij. 
Bij deze bijeenkomst hebben we ook vooruitgekeken en willen we u een aantal vragen voorleggen. 

Ons doel is een leuk feest voor jong en oud, waar wijkbewoners elkaar ontmoeten en nieuwe buren leren kennen. 

Heeft u behoefte aan kennismaking en ontmoeting met andere wijkbewoners?      JA/NEE
(evt, toelichting) : .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  

.   Is de huidige opzet van het jaarlijkse Wijkenfeest een goede vorm hiervoor?           JA/NEE
(evt, toelichting) : .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .

Heeft u ideeën voor een andere vorm, zoals:
     Een kunst en cultuurroute, wijkbewoners laten hun kunstwerken zien aan andere wijkbewoners.
     “Running dinner’ U eet op één avond in kleine groepjes bij verschillende buren. 
       Alle deelnemers zijn zowel gast als gastheer. 
     Sportieve activiteiten, waarbij bewoners in teams worden verdeeld
     Geen groot Parkfeest, maar kleinere evenementen per straat of buurt

(iets anders) :   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 

     .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 

Huidige feestlocatie
Park Matilo is niet makkelijk “knus’ te maken, heeft geen faciliteiten en vormt een risico bij slecht weer. 
Voordeel is dat het Park veel ruimte biedt aan sportieve activiteiten en kinderen lekker kunnen ravotten zonder gevaar.
Heeft u tips om de huidige locatie beter in te richten?

.  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  

Heeft u ideeën voor een andere locatie? 

.  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  

Programmering
Nu vooral veel kinderactiviteiten, de loterij, sportdemonstraties en marktkramen. 
Wat mist u, heeft u ideeën voor de programmering of een thema?

.  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  

Bent u bereid om mee te doen als vrijwilliger bij de organisatie van het wijkenfeest?                JA/NEE
Zo ja, naar welke onderdelen gaat uw voorkeur uit? .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .

Naam:  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  

(E-mail) adres: .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .    

Uw reacties kunt u in de bus doen bij de SPAR of invullen op de website roommeerburg.nl

Wijkverenigingen Roomburg en Meerburg
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Heeft u ze al gezien in Matilopark? Echte Bevers! Als u in de buurt bent van de oude loods (te-
genwoordig de Hopper genoemd), dan heeft u grote kans ze te zien. Niet in het water hoor, maar 
gewoon op het droge! In de Hopper komen elk weekend namelijk meer dan 100 scouts samen. 
Het is dan een hele bedrijvigheid in en om het gebouw. De 8 speltakken houden daar afwisselen-
de, creatieve en spannende activiteiten.

BEVERS IN MATILOPARK!!!

En een van deze speltakken is de Bevers. Elke 
zaterdagochtend van 10-12 uur spelen kin-
deren van 4½ tot 7 jaar gezellig samen. En 
wat ze allemaal doen? Dat ben ik eens gaan 
uitzoeken!

’s Ochtends beginnen ze met een gezamen-
lijke opening. Daarna gaan ze vaak spelletjes 
doen. Het leukste spel vindt bijna iedereen 
Beverburcht! Maar ook wordt er gevoetbald 
of tikkertje gedaan, eigenlijk teveel om op te 
noemen. Bij mooi weer zijn de Bevers buiten 
te vinden, als het heel hard regent blijven ze 
soms binnen. Tussendoor krijgen ze nog wat 
limonade en soms wat lekkers. Aan het einde 
van de opkomst wordt er met z’n allen afgeslo-

ten. Iedereen kan dan weer lekker naar huis. 
Bij de Bevers mag je trouwens ook lekker 
vies worden. Alle Bevers hebben dan ook 
vaak laarzen of oude schoenen aan. Ook de 
scoutingblouse is dan handig! Die kan na de 
opkomst, zo hup, de wasmachine weer in.  
Wat de Bevers ook heel leuk vinden is het 
jaarlijkse zomerkamp. Dan gaan ze met z’n 
allen in het huis van een andere scouting 
zitten. Wel vijf hele dagen! Dit oefenen de 
Bevers altijd al een keer halverwege het jaar. 
Ze hebben dan een weekendkamp, want het 
is best spannend zonder ouders! Of zijn het 
misschien juist de ouders die dit spannend 
vinden….?

Feest! 
verjaardag receptie trouwen

 borrel BUFFET DANSEN BBQ disco 
DINER jubileum AVONDFEEST

www.detuinvandesmid.nl

(Liesbeth Boyce)
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(Saskia Ridder)

(Foto: Rob Beurse)

Ronald Peters is de nieuwe voorzitter van de verkeerscommis-
sie van onze wijkvereniging. Hij volgt Rob Lasschuit op. We 
stellen hem aan u voor!

Klacht over tegels in de Zaanstraat
Er wordt in Nederland overal weer hard gewerkt aan wegen en gebouwen: de crisis is voorbij. 
Maar als je de gemeente wilt wijzen op plekken in wijken waar ook iets moet gebeuren, loop je 
wel tegen een wirwar van ambtelijke molens aan. In de Zaanstraat liggen veel tegels los, wat een 
gevaar is voor de vele ouderen en kleine kinderen die hier lopen. Klagen bij de gemeente kan 
alleen per tegel! Over de hele straat een klacht of een aanvraag voor herstel indienen, kan dus 
blijkbaar niet. Er is inmiddels een tegel bij een boom vervangen, maar voor de andere moeten 
we het circus in. Zucht…..

Mobiel terras
Op 18 oktober was er weer mobiel terras op 
het basketbalveldje in de Maasstraat. Allerlei 
hapjes, pannenkoeken en soep werden gepre-
senteerd. Kinderen ontmoeten elkaar en spe-
len samen en de volwassenen leren elkaar op 
een andere manier kennen. “Leer uw buurt-
genoten kennen“ werkt hier op een geweldige 
manier en krijgt steeds meer aandacht van de 
wijkbewoners.

Bedankt
Op 13 november was ik rond de klok van 10 
uur per fiets onderweg naar mijn vrijwilligers-     
taak op de dagbesteding van verzorgingshuis 
Roomburgh.
Ik reed door het Matilopark en dacht het brug-
getje aan de Spaarnestraat over te gaan. Het 
volgend moment dat ik me herinner lag ik op 
de spoedeisende hulp van het Alrijne Zieken-
huis in Leiderdorp.
Waarschijnlijk ben ik op het bruggetje van-

wege de gladheid met mijn fiets gevallen en 
doordat ik op mijn hoofd terechtkwam buiten 
westen geraakt.  Iemand (ik weet niet wie) heeft 
mij gevonden (of de val misschien zien gebeuren), 
de ziekenauto gebeld en mij verzorgd.
Ik wil vanaf deze plaats de voor mij onbekende 
dame of heer heel hartelijk bedanken voor de 
verleende verzorging en hulp.

Ton Cremers
Torenwacht 133, 2353 DC  Leiderdorp

vuilcontainers en pompoenen
Als je foto’s van onze wijk Roomburg van de begintijd bekijkt, zie je 
een enorm verschil met de huidige situatie.  Geen bouwketen meer en 
het groen is volwassen geworden. In Meerburg zijn nieuwe woningen 
gebouwd en het verzorgingshuis heeft een rij mooie aanleunwoningen 
gekregen. Het park, dat onze twee wijken verbindt, is voltooid en wordt 
steeds vaker gebruikt voor evenementen. 
Kortom er is hard gewerkt aan het leefklimaat waardoor we hier steeds 
prettiger wonen.  Maar soms verknoeien we ongewild en onbedoeld el-
kaars woongenot.  
Onze buurtgenoten die dicht bij de ophaalplekken van de vuil-
containers wonen hebben een verzoek. Wilt u de containers niet 
heel vroeg of heel laat in de avond bij de ophaalplekken zetten? 
Het geeft veel lawaaioverlast. En het is fijn als u op tijd de contai-
ner weer binnenhaalt, zodat de wind er niet mee vandoor kan gaan.                                                                                                                          
En graag bij de parkeergarages van de flats aan de Julius Caesarlaan even 
kijken of de garage uitgang niet geblokkeerd wordt. 

Onze buurtgenoten kweken met veel liefde bloemen en groenten in de 
stadstuinen. Het is fantastisch dat we van de aanblik kunnen genieten. 
Voor de zekerheid willen we hier benadrukken dat deze tuinen geen 
pluktuinen zijn. De oogst is van de eigenaar van het tuintje zelf. U kunt 
zich de teleurstelling voorstellen van de tuinier, die zijn prachtige grote 
pompoen wilde oogsten, en zag dat die foetsie was. 
Dus laten we niet nemen wat niet van ons is en proberen onze mede-
bewoners zo weinig mogelijk tot last te zijn. Het wordt er alleen maar 
leuker van.

‘Verkeerscommissie 
is jammer genoeg nog 
geen overbodige luxe’

even voorstellen: Ronald Peters Lezers schrijven

“Rob heeft de verkeerscommissie de afgelopen jaren met verve voorge-
zeten. De laatste tijd hielp ik op punten al eens met het een en ander en 
toen Rob aangaf zich te willen richten op andere activiteiten, heb ik het 
stokje overgenomen. Ik vind het belangrijk om ook activiteiten naast 
m’n werk te doen.” 

“Als voorzitter onderhoud ik contact met de wijkagent en de gemeente 
over verkeerszaken die in onze wijken spelen. Aan wijkagent Ruud 
Gijbels hebben we natuurlijk een goeie; goed aanspreekbaar en alert. 
Met hem heb ik al fijn contact. Binnenkort lopen we een rondje door 
de straten zodat ik duidelijk krijg wat er speelt en hoe de verdeling van 
verantwoordelijkheden tussen de gemeente en de politie is. Met de 
gemeente moet ik nog ondervinden hoe het contact is.” 

“Ik wil graag onderzoeken wat er in de buurt leeft, want wij hebben als 
commissie natuurlijk niet de waarheid in pacht. Waar lopen mensen 
tegenaan in de wijk, wat stoort hen, wat kan er beter en veiliger als het 
om verkeer gaat? Ik hoop dat we dit soort informatie kunnen verza-
melen. Waarbij ik er meteen bij wil vertellen dat de verkeerscommissie 
geen meldpunt of verlengstuk van de politie of gemeente is. Als er iets 
aan de hand is, moeten mensen direct met de betreffende instantie 
contact opnemen!”

“Hoewel de wijk nu al zo’n tien jaar bestaat en je zou denken dat de 
meeste problemen op het gebied van verkeer opgelost zouden moeten 
zijn, is de verkeerscommissie nog geen overbodige luxe. De Willem 
van der Madeweg wordt nog steeds als racebaan gebruikt en we hopen 
dat er bijvoorbeeld vaste roodlicht- of snelheidscamera’s geplaatst kun-
nen worden, zodat hard rijden ontmoedigd wordt. De verkeerssituatie 
bij de school is verbeterd, maar ik zou graag meer aandacht willen voor 
veilig gedrag rondom de school. Dus minder met auto’s naar school 
brengen en niet dubbel parkeren. En een bordje met ‘welkom in Lei-
den’ bij de fietsbrug vanuit Verde Vista zou op z’n plaats zijn. Nu zien 
mensen niet automatisch dat ze een bebouwde kom in rijden.”

Ideeën over de verkeersveiligheid in Roomburg of Meerburg?
Of wil je meedenken? Neem dan contact op met Ronald:
ronaldjw.peters@gmail.com

Waarom ben je bij de verkeerscommissie gegaan?

Wat heb je tot nu toe gedaan?

Wat vind je belangrijk?

Wat wil je nog bereiken?

Ronald woont in het middelste blok in de Vitriviusstraat met zijn 
vrouw Nora, dochter Maud (14) en zoon Joris (11). Ronald werkt bij 
de afdeling productmanagement Zakelijke markt van Ziggo.



36 37

'lekkere druif '

Emmers vol druiven geoogst! Nextdoor

Wat in het vat zit…
Voor het eerst hebben we een ander proces 
gekozen door in plaats van pulpgisting deze 
keer sapgisting toe te passen. Dat betekent 
dat na het ontstelen gelijk geperst werd om 
vervolgens de gist toe te voegen aan de ver-
kregen sap/most in het vat. De voordelen zijn 
minder overhevelen (dus minder oxidatie) en 
minder kans op vorming van azijn in de wijn 
(=azijnsteek).  In totaal is zo’n 270 liter witte, 
rosé en rode wijn in vaten terecht gekomen. 
Tot 4 november heeft elke dag iemand van 

de wijnvereniging de vaten gezwenkt, dat is 
voorzichtig schudden om de gisting volledig 
zijn werk te laten doen. Als alles goed gaat zal 
in april de wijn gebotteld worden en zal 
daarna een bijeenkomst worden georgani-
seerd, waar de wijn wordt geproefd.  Lekkere 
hapjes zullen daarbij niet ontbreken. We 
bedanken ook langs deze weg de druivenle-
veranciers en de vrijwilligers die ons bij het 
oogsten hebben geholpen.

Hans, Walter, Pim, Johan, Claude en Tony

Mensen vinden elkaar via deze site, wisselen 
informatie uit, vinden een nuttige bestem-
ming voor huisraad en voorwerpen die ze 
niet meer gebruiken. We delen aankondigin-
gen van activiteiten in de wijken, we weten 
wanneer en waar we in de buurt lekker samen 
kunnen eten en we worden gewaarschuwd 
voor inbraken en vandalisme. En dat alles 
zonder dat het iets kost en zonder dat we 
lastig gevallen worden door ongewenste 
reclames en fake-nieuws. Als nuchtere Neder-
lander vraag je je af: wie regelt dit alles, wie 
heeft het bedacht en wat is het verdienmodel? 
We leggen de vraag voor aan Frans van der 
Mark, bewoner van Roomburg. Hij vertelt dat 
Nextdoor opgezet is op internet als een e-line 
krant in Californië door een rijke Amerikaan, 
die alleen een plek wilde geven aan oprechte 
organisaties zonder commerciële doelen. Men 
zocht uitbreiding en Nederland werd gekozen 
als Europees steunpunt, omdat daar burenzin 
bestaat. 

De beheerders, topleden, zijn vrijwilligers. Zij 
maken de groepen aan en nemen deel aan een 
overleg om goed af te stemmen. Het landelijk 
forum van topleden wordt ondersteund door 
een professional, maar dat is het enige dienst-

verband. Frans heeft nu de rol van toplid/
beheerder overgenomen. Vanuit Nextdoor 
krijgen de beheerders instructies hoe om 
te gaan met aanmeldingen. Zo mag er niet 
gescholden worden en mogen er geen com-
merciële berichten worden geplaatst. Per 100 
leden is er 1 toplid. Het aanmelden als lid gaat 
per individu met een uniek adres; in overleg 
met Frans is er ook een oplossing gevonden 
voor onze wijkagent, Ruud Gijbels. Hij is lid 
geworden, ondanks dat hij hier niet woont, 
zodat hij snel alle meldingen van inbraken en 
vandalisme kan zien. En dat werkt.

Hoe meld je je aan?
Heel makkelijk: bezoek nextdoor.nl, vul je 
e-mailadres en huisadres in en klik op ‘Vind 
je buurt’  
Nextdoor bereik je per mail, maar ook met 
een app. De wijkverenigingen hebben een kort 
lijntje met Nextdoor en dat contact willen we 
intensiveren, want zo kunnen we meer men-
sen snel op de hoogte stellen van alle ontwik-
kelingen en plannen. 

Ga eens kijken op Nextdoor, als u het nog niet 
kent en doe mee!

Waar gaat het om?
Het gaat om burenhulp, klusjes doen, maar 
ook om samen iets leuks doen. Advertenties 
waar geld mee gemoeid is zijn niet toegestaan. 
Als er vragen of problemen zijn, kan het 
meldpunt Radius telefonisch helpen bijvoor-
beeld door verbinding te maken met een 
Sociaal Wijkteam, te verwijzen naar een ont-
moetingsplek of als bemiddelaar op de site op 
te treden. Gebleken is dat Buuv toegankelijk 
is en dat mensen zich daar kwetsbaar durven 

opstellen, maar ook vrolijk struinen en kiezen 
uit het aanbod.
Hoe kom je er?
Om erbij te komen ga je naar de beginsite: 
www.buuv.nu , waar je eerst een pagina te zien 
krijgt met vragen en aanbiedingen (bekijk 
berichten). Dan kun je een account aanma-
ken om vervolgens op een bericht te kunnen 
reageren. Gebruik van deze site is zeker aan te 
raden, ook al zit je daarnaast op nextdoor of 
andere gemeenschappen.

Welkom bij BUUV
De buurtmarktplaats voor en door bewoners.  

Buuv is in het voorjaar 2016 gestart voor Leiden en Leiderdorp.

Veel bewoners van Roomburg en Meerburg zijn aangesloten bij Nextdoor en de aanhang 
blijft groeien. Beide wijken samen hebben inmiddels ruim 500 leden. Nieuwe leden worden 
uitgenodigd per e-mail, maar ook door mensen op straat aan te spreken.

De Leidse Wijnvereniging Matilo, die de stadswijngaard bij het Romeinse Castellum be-
heert, heeft ook dit jaar weer goed en vooral gezellig geoogst, en wel op 30 september, 7 en 
14 oktober. De leveranciers uit de omliggende wijken kwamen weer met emmers vol vers 
geplukte druiven. Voor de 2de keer zijn ook de druiven geoogst van de stadswijngaard aan 
de Besjeslaan. Het merendeel van de druiven komt uit de diverse achtertuinen van Leiden 
en directe omgeving. Na strenge selectie van de druiven werd de productie gestart. 

(Tony van der Haar) (Ankie Verlaan)



Apotheek Roomburgh, de apotheek 
met een persoonlijke aanpak bij u in 
de buurt, waar 90% van uw recepten 
dezelfde dag klaar staan

Overstappen is zo geregeld, wij vragen uw 
gegevens op bij de vorige apotheek. Neem 
wel uw ID bewijs mee
 

Hof van Roomburgh 
12314 ZB Leiden | 071-5661188

www.apotheekroomburgh.nl

Fysiotherapie aan huis en ’s avonds mogelijk.
Lid van ParkinsonNet 

MS-netwerk
CVA-netwerk

Gespecialiseerd in:
- Orthopedische Revalidatie (heup en knie)
- Medical Taping
- Oedeemtherapie
- Psychosomatische Fysiotherapie

Leonie van der Bruggen
Fieneke Griffioen
Margot van Nes

Hof van Roomburgh 4 – 2314 ZB Leiden – Tel. 071-5416200
www.fysiovanderbruggen.nl

Wij staan voor persoonlijke aandacht, 
betrokkenheid en flexibiliteit
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In het vorige nummer zagen we een foto van een beeldje 
van een Oosterse danseres, dat in de achtertuin van een 
huis op de hoek van de Hoge Rijndijk en de Aarstraat staat.

KINDERPAGINA

Zoekplaatje!
Wat is de locatie op deze foto? 
Denk jij het te weten, mail dan jouw oplossing, 
uiterlijk op 5 januari 2018, naar 
romekrant@wijkroomburg.nl

Goede inzenders maken kans op een leuke prijs van 
een van de winkeliers van de IJsselkade.



Al uw reacties op deze en ideeën voor de volgende krant kunt u kwijt bij de redactie: romekrant@wijkroomburg.nl

Drijvende Kerstmarkt:

Onze wijkgenoot, Lizzy de Bolster is al jaren 
betrokken bij de organisatie van de drijvende 
Kerstmarkt. Zij is de manager van het Horeca-
chalet bij de ijsbaan.
Gemiva is dit jaar ook vertegenwoordigd op 
de Kerstmarkt met een chalet waarin ze zelf-
gemaakte producten verkopen. 
U komt toch ook kijken? 
15 t/m 27 december 2017

De redactie van de ROME-krant feliciteert Tom 
Hazenberg met de Cultuurprijs Zuid-Holland 
van het Prins Bernhard Cultuurfonds. Deze 
prijs wordt op 12 maart 2018 uitgereikt in The-
ater Castellum te Alphen aan den Rijn door de 
voorzitter van de afdeling Zuid-Holland, Com-
missaris van de Koning Jaap Smit.
Tom Hazenberg ontvangt de Cultuurprijs 
Zuid-Holland vanwege zijn inzet om de maat-
schappelijke impact van archeologisch erfgoed 
te vergroten. Hazenberg heeft bijzondere pro-
jecten gerealiseerd op het snijvlak van archeo-
logie, publieksbereik en versterking van de so-
ciale cohesie. Momenteel is hij betrokken bij de 
restauratie van de Romeinse Zwammerdam-
schepen. Wij kennen Tom natuurlijk vooral 
van zijn tomeloze inzet om het Archeologisch 
Park Matilo in Leiden op de kaart te krijgen.

Meedoen met Meerburg
De wijk Meerburg is een mooie plek om te wonen. Veel 
groen en dichtbij het centrum van de stad. Er vinden veel 
activiteiten plaats. Maar dan moet je die wel weten te vin-
den. Bewoners die niet vanzelf die stap zetten willen we 
graag een handje helpen.
Ben je dat zelf? 
Dan kun je contact met ons opnemen en komt er indien 
gewenst iemand van ons  langs om gezamenlijk de moge-

lijkheden te onderzoeken. Ken je anderen die dit nodig 
hebben, informeer ons, ook dan nemen wij contact op. Het 
team van Meedoen met Meerburg is te bereiken via tele-
foonnummer 071-54 125 15 of 
info@meedoenmetmeerburg.nl 

Dit project is ontwikkeld in samenwerking met Zelfregiecentrum Leiden, 
Stichting ZON, GGz Informatiepunt, Sociaal wijkteam, Brijder, 
Gemeente Leiden, GGD Holland Midden en Libertas Leiden.

vrijdag 19 januari 2018

zaterdag 27 januari  2018

NieuwjaarsBorrel

netwerk/nieuwjaarsborrel
in

Brede School de Arcade, Octavialaan 61 
van 16.00 - 18.00 uur

voor alle Room- en Meerburgers

U bent van harte welkom vanaf 16:00 uur
in het Huis van de buurt Matilo

Beste wijkbewoners, vrijwilligers en bezoekers van Matilo,
wij zouden graag met u onder het genot van een 

hapje en een drankje op het nieuwe jaar willen proosten.

Colofon
 Redactie: Ankie Verlaan, Gerda Jans, Gijsbert Groenveld,
  Peter Jansen, Reini Hulsker, Saskia Ridder
 Eindredactie: Liesbeth Dijkdrent
 Huisfotograaf: Marten Ris 
 Vormgeving: Michael de Bruin
 Drukwerk: Puntgaaf drukwerk, Leiden
 Wij danken onze fotografen: Rob Beurse, Marten Ris, Gerard Slokker

De ROMEkrant is 
natuurlijk gedrukt 

op FSC-papier. 
De grondstof voor 

dit papier is 
afkomstig uit 
verantwoord 

beheerde bossen.


